

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 28 MAC 2016 (ISNIN)**

Bil	Tajuk	Akhbar
1.	Cuaca panas: terus kurangkan aktiviti luar	Utusan Malaysia
2.	Heatwave alert for Jasin district	New Straits Times
3.	Rapatkan hubungan sesama kakitangan	Berita Harian
4.	Gilap potensi wanita	Berita Harian
5.	Sistem penapisan air inovatif dilancar	Utusan Malaysia
6.	Penapis air inovasi bebas bakteria	Berita Harian
7.	RM20 juta biayai 77 projek MSI	Utusan Malaysia
8.	Paras air Empangan Timah Tasoh bertahan	Sinar Harian
9.	Kemarau beri kesan pada pertanian	KOSMO
10.	DNA siasat asal usul	Harian Metro

**KERATAN AKHBAR
UTUSAN MALAYSIA (DALAM NEGERI) : MUKA SURAT 3
TARIKH : 28 MAC 2016 (ISNIN)**

Cuaca panas: Terus kurangkan aktiviti luar

KUALA LUMPUR 27

Mac - Kementerian Sains Teknologi dan Inovasi mengingatkan orang ramai untuk terus mengurangkan aktiviti luar dan minum air dalam kuantiti yang banyak berikutan cuaca panas yang masih berlaku ketika ini.

Menterinya, Datuk Seri Madius Tangau berkata, dua kawasan di utara Semenanjung iaitu di Langkawi, Kedah dan Arau, Perlis merupakan tumpuan utama memandangkan kedua-duanya belum menerima hujan sejak lebih sebulan lalu.

“Sehingga pukul 4 petang ini, suhu tertinggi yang direkodkan ialah 37.9 darjah Celcius iaitu di Lubok Merbau, Perak.

“Pada masa sama, sehingga kelmarin, dua kawasan yang telah mencatatkan bilangan hari tanpa hujan ialah di Langkawi iaitu selama 41 hari manakala di Arau, Perlis selama 36 hari,” katanya dalam satu kenyataan di sini hari ini.

Cuaca panas melampau yang melanda beberapa negeri di seluruh negara sejak lebih sebulan lalu menyebabkan beberapa buah sekolah di Kedah dan Perlis terpaksa ditutup.

Berikutan keadaan cuaca panas, orang ramai diingatkan mengambil langkah-langkah pencegahan untuk mengelak daripada serangan masalah kesihatan seperti kelesuan haba, kekejangan haba dan strok haba.

Heatwave alert for Jasin district

MALACCA: The state government is reminding the public to take precautionary measures as the Jasin district reached the heatwave alert level on Saturday.

State Health, Sports Development and Anti-Drugs Committee chairman Datuk Ab Rahaman Ab Karim said he received reports of Jasin district recording temperatures of between 35°C and 37°C for three consecutive days as of Saturday.

"Following the report, we advise the public to avoid exposure to the sun and drink more water. Those with asthma, fever, or cough should seek immediate treatment," he said here yesterday.

The Melaka Tengah district registered highs of 35.3°C, while Alor Gajah district recorded highs of 36.8°C on Saturday.

A Level-2 alert is issued when the maximum temperature exceeds 37°C for three consecutive days. The Science, Technology, and Innovation Ministry will then declare a heatwave so that the authorities can take action, such as closing schools.

A Level-3 alert is issued when temperatures exceed 40°C for three consecutive days. The National Disaster Management Agency will then step in and the prime minister will declare a state of emergency.



Noorul Ainur

Rapatkan hubungan sesama kakitangan

Sambutan Hari Wanita Sedunia wajar diadakan bagi memberi pengiktirafan golongan Hawa terhadap sumbangan mereka dalam pelbagai bidang termasuk sains, teknologi dan inovasi.

Noorul Ainur berkata, masih ramai wanita khususnya di MOSTI yang rasa agak bimbang dengan bidang tugas di kementerian itu yang mereka anggap sebagai serius.

Sebaliknya, beliau berkata menerusi sambutan itu ia sekali gus dapat merapatkan hubungan silaturahim dan mendekatkan kakitangan lain dengan lebih dekat lagi.

"Saya sengaja mengadakan majlis sambutan ini kerana kebanyakan pekerja wanita yang kita ada, sibuk dengan tugas masing-masing. Mereka menjalankan kajian dan lama berada di dalam makmal.

"Pada saya keadaan itu sangat tidak sihat, apatah lagi kesibukan kerja membataskan hubungan mereka. Malah saya percaya ramai pekerja wanita tidak mengenali rakan sekerja di agensi lain di bawah kementerian ini," katanya.

Tanam seronok bekerja

Noorul Ainur yang sebelum ini lama berkhidmat sebagai Ketua Setiausaha Kementerian Pembangunan Wanita, Keluarga dan Masyarakat mahu tenaga kerja wanita seronok bekerja, selain dapat memupuk hubungan mesra sesama mereka.

"Apabila berkerja kita perlu berasa seronok. Keseronokan itu membawa erti kepada kita, bukan saja kepada diri sendiri, tetapi keluarga dan majikan. Apabila seronok, kita bekerja lebih ikhlas dan keikhlasan itulah yang memancarkan kualiti dalam kerja," katanya.

